

7天6晚

西澳 珀斯 粉红湖泊

珀斯 | 南邦国家公园 | 兰斯林 | 杰拉尔顿 | 粉色湖泊 | 卡尔巴里国家公园 | 天鹅湖

Western Australia Perth / Pink Lake

Perth I Pinnacle I Geraldton I Pink Lake I Lancelin Kalbarri National Park I Swan Valley









Hutt Lagoon is a marine salt lake located near the Indian Ocean coast 2 kilometres north of the mouth of the Hutt River, in the Mid West region of Western Australia. **1**

吉隆坡/新加坡(飞往)珀斯

机上用餐

欢迎您与第一旅游畅游澳洲珀斯。抵达珀斯后,接送前往酒店休息。

住宿 4* Novotel Langley or similar



2

珀斯 (180km) 南邦国家公园 (230km) 杰拉尔顿

2 早餐,午餐: Lobster Lunch

尖峰石阵

月球般的尖峰石阵构成了澳大利亚最独特和迷人的自然景观之一。数百万年来,成千上万的高石灰岩尖顶从南邦国家公园的黄色沙漠中惊天起,就在沿海城镇塞万提斯城外。

塞万提斯

充满了原始而又质朴的银色沙滩和岛礁,这也让它成为了游泳、浮潜、跳水、划船以及垂钓的完美场所。

龙虾工厂

这里是珀斯新鲜龙虾的故乡。你可以在这里享受很棒的珊瑚海岸钓鱼和精美的海鲜午餐。

午餐在龙虾渔舍享用1/2龙虾午餐

怪树

在该地区有不少长相奇特的树木,树干不是往上生长,而是横着倾斜在地面 上,形成这种奇特的自然现象。

住宿 4* Nesuto @Geraldton or similar

₹ 3

杰拉尔顿 (105km) 赫特泻湖 (105km) 杰拉尔顿

早餐,午餐: Kalbarri Lunch

* 粉红湖

一个细长的湖,坐落在海岸相邻的沙丘中。嗜盐藻类是造成湖水变色的原因。 在藻类大量繁殖时,它们体内所含的β—胡萝卜素让湖水变红。

* 卡尔巴里国家公园

西澳大利亚州最著名的公园之一,红白相间的砂岩及沿海风景秀丽的峡谷悬崖。

* 海崖大桥 蜿蜒在卧龙岗到悉尼的海边悬崖上,是蓝色海洋路中最精华的部分。

住宿 4* Nesuto @Geraldton or similar

PA 7

杰拉尔顿 (105km) 朱里恩湾 (260km) 珀斯

早餐、午餐

朱里恩湾

位于西澳大利亚州西部威特贝尔特地区的滨海小镇,面对印度洋沿岸。

兰斯林沙丘 (滑沙)

澳大利亚首要的滑沙胜地。在这里,您可以沿着巨大的45度角沙丘滑行,这是西澳大利亚中最大的沙丘。从山峰上,您将获得兰斯林周围农田,沙丘和海岸线的全景。

住宿 4* Novotel Langley or similar

<u>8</u> 5

珀斯

早餐,午餐: Winery Lunch

天鹅湖

前往市内最大的**国王公园**,座落于**伊莱山**之上,有最棒的自然观景台,俯瞰全 珀斯市全景和天鹅湖的最佳位置。 **凯维森野生动物园**,欣赏无尾熊、白袋 鼠、袋熊、剪羊毛秀表演等。奶味浓香的**澳洲牛轧糖厂**,试吃不同独特口味,入口柔软不沾牙。最古老的葡萄酒产区**天鹅河谷**,在这有让你享受美食美酒的熏陶。等等。。。。

住宿 4* Novotel Langley or similar



A (

珀斯(自由活动)

早

早餐后,您可以随心所欲的走在珀斯大街上自由活动。

住宿 4* Novotel Langley or similar

7

珀斯 (飞往) 吉隆坡/新加坡

早餐

早餐后,接送前往机场飞返美丽家园





6D5N WESTERN AUSTRALIA PERTH + PINK LAKE

Singapore / Kuala Lumpur Airport (Flight) Perth

Meal on Board

Upon arrive Perth International Airport, Transfer to Hotel for check in.

Meal 4* Novotel Langley or similar



Perth (180km) Nambung National Park (230km) Geraldton

Breakfast / Lunch: Lobster Lunch

The area contains thousands of weathered limestone pillars. Some of the tallest pinnacles reach heights of up to 3.5m above the yellow sand base.

Cervantes

Cervantes is a small, modern fishing village and holiday destination

Lunch served Loster Shack & 1/2 Lobster Lunch

Leaning Tree

Witness a truly marvellous natural wonder.

4* Nesuto @Geraldton or similar





Geraldton (105km) Hutt Lagoon (105km) Geraldton

Breakfast / Lunch: Kalbarri Lunch

Pink Lake (Hutt Lagoon)

An elongate lake that sits in a dune swale adjacent to the coast. Iconic colouring comes from the presence of the caroteinoid-producing algae, dunaliella salina which is a source of beta-carotene; a food-colouring agent and a great source of Vitamin A.

Kalbarri National Park

One of Western Australia's best known parks, with its scenic gorges though red and white banded sandstone and its soaring coastal cliffs.

Meal 4* Nesuto @Geraldton or similar



Geralton (200km) Jurien Bay (260km) Perth

Breakfast / Lunch

Jurien Bay

Jurien Bay is a coastal town in the Wheatbelt region of Western Australia, 220 kilometres north of Perth facing the Indian Ocean.

Lancelin Sand Dunes (Sandboarding)

Australia's premier sandboarding destination.

Meal 4* Nesuto @Geraldton or similar





Breakfast / Lunch: Winery Lunch

Full day City Tours + Swan Valley tours Attractions: Kings Park, Elizabeth Quay, Whiteman Park, Caversham Wildlife Park, Wineries, Mondo Nougat Factory, The house of honey, Chocolate factory etc.

Meal 4* Nesuto @Geraldton or similar

Perth

Breakfast

After breakfast, free for explore Perth.

Meal 4* Nesuto @Geraldton or similar

Perth (Flight) Singapore / Kuala Lumpur Airport

Breakfast

After breakfast, tranfser to Airport check in for your flight.





Travel Information

Currency

Australian Dollar AUD 1.00 = (+/-) MYR 3.20

Time Zone

GMT +10 (2 hours ahead MYS Time) Except:- Perth GMT + 8 (Same as Malaysia Time)

Phone Code

+61

Weather

Spring (Sep - Nov) $11^{\circ}\text{C} - 23^{\circ}\text{C}$ Summer (Dec - Feb) $17^{\circ}\text{C} - 30^{\circ}\text{C}$ Autumn (Mar - May) $13^{\circ}\text{C} - 26^{\circ}\text{C}$ Winter (June - Aug) $8^{\circ}\text{C} - 19^{\circ}\text{C}$

Entry Requirement

Malaysia Passport Holder, Electronic Travel Authority (ETA).

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









Contact:

联系:

update: 23 July 2025 3:52 pm